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B R Å  P r o t o k o l l  

2006-09-14, Sammanträdesrummet, Tenstagången 55, plan 5. 
 
Närvarande:  

Jonas Ljungstedt, SDN.  
Jack Kindberg, SDF.  
Cathrine Önnestam, Ante Hemphälä, Gabriel Marawgeh och 
Linda Wikman, SDF.  
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx Näpo Södra Järva. 
xxxxxxxxxxxxxx SvB. 
xxxxxxxxx SvB.  
xxxxxxxxxxxxxx FB.  
xxxxxxxxxxxxxx, Fabege. 
xxxxxxxxxxxxxxx Spånga Företagarförening.  
xxxxxxxxxxxxx Tensta Företagarförening.  
 

Förhindrade att närvara: 
Abdo Goriya, SDN. 
Ann-Katrin Åslund, SDN. 
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx, Fabege.  
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx Connex.  
xxxxxxxxxxxx, Åklagarmyndigheten.  
xxxxxxxxxxxxx, Centrumkompaniet. 
xxxxxxxxxxxxxxSisab.  

 
Nästa möte är bokat till den 27/10 kl. 9.00-11.00 på Tenstagången 55, 
Nämndrummet, nb. OBS! Tid och plats! 
 
1. Dagens mötesordförande Jack Kindberg öppnade mötet 
2. Dagordningen fastställdes och fylldes på med ett par punkter under 

Övrigt.  
3. Val av sekreterare, Linda Wikman, förste justerare, Jack Kindberg och 

andre justerare, xxxxxxxxxxxxx 
4. Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 
5. xxxxxxxx redovisade för SvB:s kartläggning av den upplevda 

boendemiljön och tryggheten i framförallt Tensta-Hjulsta. Det som 
mättes genom en enkät var utsatthet för brott, upplevd otrygghet, 
socialt liv och upplevelsen av boendemiljön som helhet. I Tensta-
Hjulsta var svarsfrekvensen 54%. Redovisningen som helhet kan man 
läsa på www.svebo.se. SvB kommer att avsätta resurser för att utföra 
en rad insatser utifrån resultatet i denna undersökning. Bl. a kommer 
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man att satsa på trygghetskontroller av bostadsfastigheter, parkeringar 
och centrumbildningar, mopedinventeringar och stöd till våldsutsatta 
kvinnor och barn samt arbeta med information och kunskap. En 
uppföljning av enkäten kommer att genomföras om ca 1,5 år. Det finns 
ett intresse av att knyta ihop SvB arbete med Ung och Trygg på Järva. 

6. Tensta Marknad: framkomligheten för utryckningsfordon fungerade 
inte. Knallarna stod för tätt, transporter pågick fram och tillbaka under 
hela dagarna och dessutom mängder av fotgängare. Därför fattades 
beslutet att förvaltningen, på våren, inför nästa års marknad kommer 
att starta en dialog med närpolisen. I övrigt förflöt både marknaden 
och boutställningen lugnt ur ett säkerhetsperspektiv. 

7. Allmän information: 
• Stockholmsenkäten 2006 (f d Drogvaneundersökningen) har 

kommit ut på skolnivå. Generellt, för staden och stadsdelen, har 
det mesta ökat. Andelen ungdomar som inte dricker alls har ökat. 
Konsumtionen bland de som dricker har också ökat i volym. För 
stadsdelen kan vi konstatera att bland Spånga ungdomarna ökar 
antalet som inte dricker alls, liksom att antalet ungdomar som 
dricker i Tensta ökar. Gapet har alltså minskat. Man kan också se 
att narkotikaanvändandet bland de unga ökat. Utförligare 
redovisning kommer att genomföras på nästa BRÅ. 

• Angående alkohol- och automatspelsutredningarna så kunde vi 
konstatera att ett svar inkommit från åklagaren i Västerort. Svaret 
ansågs vara otydligt och vi kommer att ta upp frågan på nästa möte 
igen och hoppas då att en åklagare är närvarande för att svara på 
frågor. Angående krogen i Spånga som ertappades med vapen och 
narkotika i maj så är det en ny ägare på gång där. Den blivande nye 
ägaren driver just nu krogen ”i andra hand” och den som står åtalad 
för brotten ovan har självmant lämnat tillbaka serveringstillståndet. 

8. Under punkten Övrigt: 
• Grannstödjarna som nu arbetar på för fullt i Spånga kan komma att 

behöva ekonomiskt stöd för bensin till bilen och ett telefonkort. 
Nämnden ser fram emot att få en skrivelse från dem. Vi fick också 
ta del av en redogörelse för hur de bidragit till att lösa en 
inbrottshärva. 

• Poliskontor kommer att öppnas i Tensta. Rekrytering av personal 
pågår. Målet är att få igång kontoret under november månad. 
Kontoret kommer att ligga vid Tensta Träff, i Medborgarkontorets 
gamla lokaler. Polisen kommer att dela lokal med fältassistenterna 
och volontärverksamheten. Lokalen ska byggas om för att passa de 
olika verksamheterna. 

• Tunnelbanepolisen kommer tillsammans med närpolisen att 
fokusera på tryggheten i kollektivtrafiken under de kommande 
veckorna. 
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• Sisab har statistik över de skolor som är mest drabbade av 
skadegörelse. Vi kunde bl. a konstatera att Sundbyskolan, som 
hängdes ut i media, definitivt inte förtjänade den kritiken. Vi gick 
även genom de övriga skolorna från stadsdelen som befann sig på 
denna lista. En diskussion kom igång angående mätningar kring 
trivsel och trygghet skolvis i år 5 och 8. BoU-avdelningen ska till 
nästa möte se över möjligheten att göra en redogörelse för den 
senaste mätningen i stadsdelen. 

9. Nästa möte är inbokat till den 27 oktober kl.9.00-11.00 i 
Nämndrummet, nb, Tenstagången 55.  
 
 

 
 
 
Linda Wikman Jack Kindberg xxxxxxxxxxxx 
Sekreterare  Ordförande och  Andre justerare 
  förste justerare 
 
 
 
 


